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CargO Transportat∶ on Test Report

样品名称

Name&MOdeI

锂离子动力电池 WB-LYP90AHA

Li-ion POWer Ba枝 ery WB-LYP90AHA

委托单位

AppIicant

温斯顿电池制造有限公司

V峋 nston Ba廿 ery Ltd

公司地址

Address

深圳市宝安区公明镇李松葫第三工业区温斯顿工业园

No.31ndust"aI ZOne,Lisong丨 ang`/Ⅲ age,Gongming TOwn,Bao’ an Dist"ct,Shenzhen

CⅡy, PRC

样品外观及性状

Appearance&

Odor

该样 品为固体 ,标称 电压为 3.2V,额定 电容量为 90Ah,电能为 288Wh。

The sample is a solid.NOminal voⅡ age is3。 2Ⅵ Rated capacity is90Ah,and Electoc

eneΓ gy∶s288Wh.

货物主要危险性

Main Hazards

化学物质包含在密封 电池外壳 内。当电池机械破损时会产生危害 。遇火会引起爆炸 。

These chernica丨 s are conta∶ ned in a seaIed can.Risk of eXp° sure occurs onIy if the

ba廿ery is rnechanicaⅡ y or eIectHcaⅡ y abused 丨f in fiFe,-attery may cause to expIOde.

接样日期

AccepJng Date
2012年 3月 8日

签发 日期

丨ssue Date
⒛ 12年 3月 14日

检测结男乏(Condusion)

1、 危险性识别(Hazard ide雨 fc猁 onl:

①电能=288瓦特时。

②经测试证明其符合 《关于危险货物运输的建议书-试验和标准手册》第 3部分 38.3款 的所有要求。

③经测试证明其通过 叼.2米的跌落试验。

④电池需互相隔开以防短路,并装放在结实的容器里,防止意外短路。
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Cargo Transportat∶ on Test Report

⑤每批货物必须附有随机文件,文件内容包括内含锂电池、小心搬运、包装件受损时应遵循的特别程序、

电话等信息。

⑥每个包装箱外部需贴有
“
锂电池警示标识

”
。

⑦包装件
`总
重不得超过 35kg。

⑧禁止运输从安全角度有缺陷的锂电池。

⑨禁止运输废旧锂电池或用于再循环处理的锂电池。

① ElecMc energy=28sllVh.

②Test proves thatthis type of ba∮ ery pass the UN38.3test.

③ Test proves thatthis type of battery pass trle12m drop te吱 ‘

锂DBa廿e"es are separated so as to prevent short circuⅡ s and are packed in strong packaging,

⑤ Each consignment must be accompanied with a document wⅡ h an indica刂 on induding packed with

lithium ba廿 e"es, handIed with care, specia丨  prOcedures shouId be fo"owed in the event that the

package is damaged,a telephone number etc.

哐DEach package rη ust be labeIed、″ith a“Ⅱthiurrl battery handing label” .

炬9Packages rnay not exceed35kg gross1η ass.

⑧ LⅡhium ba廿 e"es as being defedive for safety reasons are forbidden fortranspo砣 .

⑨VVaste lithium batte"es and I∶ thium batte汀es being shipped for recycⅡ ng or disposal are prohib⒒ ed

from air transport.                                      ,

2、 建议 比照办理 的类项和编号fsuggesJ° n according tO DGR):

由于瓦特 时超标 ,可按危险品货物条件办理 。仅 限货机 。

Wa廿-hour exceeds the standard,so it be丨 ongs to dangerous goods Cargo on|y,

运输专用名称:锂离子电池       Proper ship,ng Name∶ uthium丨 on Ba廿e"es

危险类别:9             CIass∶ 9

UN纫南号: UN3480              UN No.∶ UN3480
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Cargo Transportation Test Report

包装等级

PG

只限货机 Cargo Only

包装细则

Pkg lnst

特殊规定

S.P

最大重量
`包

装箱

Max Net Qty/Pkg

965 A88、 A99、 A154、 A164、 A183 35kgG

3、 包装要求(Packaging requirements):

参照 DGR包装说明 965第 1部分。

The goods are packaged according to the packaging instruc刂 on965sec刂 on I ofDGR.

检测依据

CHte"a

1)《 联合国危险货物运输的建议书规章范本》;

劾IATA《危险品规则》(53d);

Sl该物质的 UN38。 3报告 (日 10冂 19⒊ 119,110119⒊ 119aJ:

4)跌落试验报告 (1101亻 93-119~彳 ,1101193-刊 日9a~1)。

1)<(Recommendafons On The Transport Of Dangerous Goods-MOdeI ReguIauons)>;

2)lATA<(Dangerous Go° ds RegulaUOn)>(53rd)∶

3)The UN383test report《 1101193-119,1101冂 93-119a)∶

4)The drop test report(彳 101193¨ 119~1,1101193-119a~1).·

备注 Remark
适用于空运 。

Be appⅡ cable to transport by aiR

主检人   :
(Prepared by) 髋L“冁 d亻 洛 扣 搬 '(牒坌刨 瑙 袄勘

卩o狃 y再台s赏 i受3~,Ⅰ n】 cr珏每宁io盆岔乓Gr0垠p
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Cargo TransportaJon Test Report

试验项目和名称
Name0f Test"ems

试验结果

Test Resu"

高度模拟

AⅡ1ude simuIa刂 on

(383test1)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧 。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOss,no leakage,no venting,no disassembIy,no rupture and no】 re.The open circuit

VoⅡ age of each test ceⅡ  or bauery after testing is not Iess than90%of"s vOItage∶ Π1mediately

prior to this procedure.The test resu"conforrns to the requirement of standard

温度试验

Thermaltest

(383test2)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass loss,nO Ieakage,no venting,no disassembIy,no rupture and no fre The open circuit

VoItage of each test ceⅡ  or baueγ  a员er testing is not Iess than90%of Ⅱs vOItage in1mediateIy

prior to this proCedure~The test resuIt conforms to the requirement of standard

振动

Vibra】on

(383test3)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧 。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

No mass IOss,no leakage,no venting,no disassembly,no rupture and no币 re.The open circuit

Voltage of each test ceⅡ  or baueγ  after testing is not Iess than90%of Ⅱs voⅡage in1mediateIy

poorto this proCedure The test resu"confor了 ns to the requirement of standard

冲击

shock

(383test4)

质量损耗符合标准 ,无渗漏、无排气、无解体、无破裂、无燃烧。试验后的开路电压不小于其在进

行这一试验前电压的 90%。 试验符合标准要求。

NO mass IOss,nO Ieakage,no venting,no disassembly,no rupture and no fre The open circuit

Vo"age of each test ce"or batteγ  after testing is not Iess than90%of"s voⅡ age immediateIy
p●orto this proCedure The testresuⅡ  conforms to the requirement of standard

外部短路

EXternal short circu"

(38。 3test5)

电池外壳温度不超过 170℃ ,并且试验后 6小时内无解体、无破裂和无燃烧。试验符合标准要求。

The externaltemperature does not exceed170℃  and there is no disassembIy,no rupture and no

nre、″lthin six hours ofthis test The test resu⒒ cOnforms to the requirement of standard

撞击

Impad
(383test6)

电池外部温度不超过 170℃ 并且试验后 6小时内无解体和无燃烧 。试验符合标准要求。

The externaItemperature does not exceed170 ℃ and there is no disassembly and no什 e Vf"hin

siX hours ofthis test The test result conforms to the requirement of standard

过度充电

overcharge
(383test7)

强制放电

FOrced discharge
(38.3test8)

在试验过程中和试验后 7天内无解体,无起火。试验符合标准要求。

there is no disassembIy and no Πre du"ng the test and within seven days afterthe test The test

resuⅡ cOnforms to the requirement of standard

1.2m跌落测试

12m Drop Test

包装好的锂电池,从 12米跌落后电池无移位,无泄漏9无解体,无燃烧,无爆炸,无破损现象。

试验符合标准要求。(P1965)

NO shifting,nO Ieakage,no disassembIyl no fre,no explode,no rupture after1∶ 2m drop test The

test resuⅡ conforms to the requirement of standard  (P丨 965)

阢 狻yⅠ畲s莨讠狃g1⒖tc猢 a扌iθ lnaⅠ Group
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仅对原报告照片中的样品负责

AuthenJcate the photo on o"ginal report on丨 y
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士尸

statement

1.本 《检测报告》依据本年度国际航协 《危险品规则》、委托人 (托运人或代理人 )提供的物品及其运输信息

出具。

This reportis issued aCcording to IATA DGR pubⅡ shed in the current yea马 the inforrη a刂on ofthe goods and
its sh∶ pment provided by the appⅡ cant(sh∶ pper or Ⅱs agentJ

2,本 《检测报告》的检测结论仅对所检样品负责。
The cOnclusion ofthis reportis on丨 y responsible foΓ the tested sampIe.

3.客户必须如实提供样 品及资料 ,并保证 申报 品名和样 品以及运输货物相 同,否则本检测单位不承担任何相关

责任 。

The cⅡ ent shouId provide samples and reIevant data, at the same Jme, they shouId guarantee the
consistenCe of the producrs name they decIared, the sampIes they provided and the goods to be
transported.Othen″ ise、″e wⅡ I not bear any re丨 evant responsibⅡ it∶es

4‘本 《检测报告》经检测人 、审核人 、批准人签字并加盖印章后生效 。

This report wiⅡ  be effective on丨 y afteritis signed by the prepare马 checkef and approve1and stamped by the
testing centen

5本 《检测报告》不得全部或部分复制,复制无效。本检测报告私自转让、复制、盗用、冒用、涂改、或以任
何媒体形式篡改的均属无效,本检测单位将对上述行为严究其相应的法律责任。
The report can not be copied、 ″ho"y or partly the copied reportis invalid.The reportis invaⅡ d、″hen anything
ofthe foⅡ owing happens-i"egal transfer,reproduction,embezzIement,imposture:modiΠ caJOn ortampeHng
In any rη edia for1η .

6本 《检测报告》不考虑国家及经营人差异。

The reporttakes no account ofthe state and operator vaHaUOns.

7本 《检测报告》当年有效。特殊情况参见报告备注。            .
The reportis only VaⅡ d in the year subscribed on it PIease referto conη ment of report on specia丨 occasion.

8.检测结果中的运输方式应与货物的运输方式相一致 ,不同的运输方式,检测结果可能会有差异。

The transportaUOn way of goods should be the same as the way in the report because difFerent

transportaⅡ on、″ay1η ay have different cOnclusion.
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